

إعلان Announcement

Abu Dhabi on: 25 /01 /2016

أبوظبي في: 25 / 01 / 2016

In execution of the Board of Directors resolution No. 109/08/2015, the Central Bank of the UAE announces that it will be selling with effect from Monday 08/02/2016, the commemorative silver coin on the occasion of the 40th Anniversary of the Central Bank of the UAE for interested parties, institutions and the public. The silver coin will be sold at the cost of (AED 500).

The Obverse face of the silver coin depicts the portrait of H.H. Sheikh Khalifa Bin Zayed Al-Nahyan, President of the UAE and the denomination value 100; while the reverse face of the coin depicts the logo of the occasion.

Following are the general features of the commemorative coin:-

1. Diameter : 60 mm.
2. Weight : 60 gms.
3. Alloy : 92.5% Silver.
7.5% Copper.

The commemorative coin shall be available for sale at Central Bank's cash counters at the Head Office in Abu Dhabi and at Dubai Branch.

تنفيذا لقرار مجلس الإدارة رقم 109/08/2015 يعلن مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي عن بيع المسكوكة التذكارية الخاصة بالذكرى الـ 40 لتأسيس مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي، للراغبين بالشراء من الجهات و المؤسسات و الجمهور، حيث ستباع المسكوكة التذكارية من الفضة بقيمة (500 درهم). إبتداء من يوم الإثنين الموافق 2016/02/08

يتضمن الوجه صورة صاحب السمو الشيخ خليفة بن زايد آل نهيان رئيس الدولة "حفظه الله" والفئة 100 درهم، ويتضمن الخلف شعار المناسبة.

وفيما يلي الصفات العامة للمسكوكة التذكارية:-

1. القطر: 60 ملم.
2. الوزن : 60 جرام.
3. الخليط المعدني : 92,5 % فضة.
7,5 % نحاس.

علماً بأن المسكوكة التذكارية سوف تطرح للبيع عن طريق المصرف المركزي في كل من المقر الرئيسي بأبوظبي وفرعه في دبي.